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De minister van Verkeer en Waterstaat heeft de Tweede Kamer op 12 september 2022 geïnformeerd over

mogelijke overschrijding van de grenswaarden van een of meer handhavingspunten voor geluid rondom de

luchthaven Rotterdam The Hague Airport (RTHA) voor het gebruiksjaar 2021-2022. Dit naar aanleiding van

een bericht van RTHA aan de minister. Een deel van de mogelijke overschrijding kan volgens RTHA worden

verklaard door een sterke groei van het luchtverkeer van de trauma- en politiehelikopter in de afgelopen

jaren. De Inspectie Leefomgeving en Transport (ILT) heeft aangekondigd handhavend op te treden bij

daadwerkelijke overschrijding van de grenswaarden.

1. Bent u bekend met dit bericht? 

Antwoord:

Ja

2. Wat is uw reactie op dit bericht? 

Antwoord:

GS neemt hier kennis van. Bevoegd gezag en betrokken instanties zijn op de hoogte. Uit de reactie van de

Inspectie Leefomgeving en Transport blijkt dat de partijen alles doen wat in hun mogelijkheden ligt om

een overschrijding te voorkomen.

De verhoudingen tussen algemeen verkeer enerzijds en luchtverkeer van de trauma- en politiehelikopter

anderzijds was in het verleden 90/10. Dat is gegroeid naar een verhouding 75/25 in 2019. Volgens

berichtgeving is het aantal vluchten van de trauma- en politiehelikopter sinds 2019 nog eens met 26%

gestegen.1 Hierdoor komt het algemene vliegverkeer steeds meer in de verdrukking. In het Voorlopig

Pakket Participatietraject RTHA, waarin een visie op de toekomst van RTHA is neergelegd, wordt de

geluidsruimte gesplitst.

                                                                                      

1 https://www.omroepwest.nl/nieuws/4622728/inspectie-waarschuwt-rotterdam-the-hague-airport-over-geluid 

https://www.omroepwest.nl/nieuws/4622728/inspectie-waarschuwt-rotterdam-the-hague-airport-over-geluid
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3. Bent u het met de VVD eens dat het noodzakelijk is om de geluidsruimte voor politietaken en

spoedeisende hulpverlening zo snel als mogelijk te splitsen van het algemene vliegverkeer? Zo nee,

waarom niet? 

Antwoord:

Wij zijn in principe geen voorstander van splitsing, maar als er een garantie is dat de totale geluidsruimte

niet toeneemt, zijn we bereid dit te overwegen. 

Ons primaire belang als provincie is dat de totale geluidsruimte niet groeit. Om goed te kunnen sturen is

inzicht in de trendmatige ontwikkeling van de trauma inzet essentieel. Dit punt hebben wij voortdurend

benadrukt in onze reacties aan het bevoegd gezag.

4. Bent u het met de VVD eens dat het nimmer zo mag zijn dat een politie- of traumahelikopter niet zou

kunnen opstijgen vanwege een gebrek aan ‘geluidsruimte’? Zo nee, waarom niet?  

Antwoord:

GS is het met u eens, en voegt daaraan toe dat de hinder voor omwonenden tegelijkertijd niet mag

toenemen. Dit vindt u onder meer terug in het coalitieakkoord.

5. Bent u het met de VVD eens dat gestreefd moet worden naar een terugkeer van de hierboven

genoemde verhouding voor algemeen vliegverkeer? Zo nee, waarom niet? 

Antwoord:

De verhouding is GS om het even, als de totale geluidsruimte maar wordt gerespecteerd. Luchtvaart-

innovatie schept kansen om binnen de totale geluidsruimte te blijven.

6. Welke alternatieven ziet u om een extra locatie voor het trauma-helikopterverkeer te creëren in onze

provincie? 

Antwoord:

In opdracht van de provincie is in 2018 onderzoek verricht naar het uitplaatsen van het maatschappelijk

helikopterverkeer vanaf Rotterdam The Hague Airport (RTHA). Toen bleek dat de trauma en

politiediensten met helikopters erg afhankelijk zijn van voorzieningen op de luchthaven. Daarbij was

positionering in de nabije omgeving van ziekenhuizen en rijkswegen een belangrijke vereiste. Om die

reden voorziet GS uitplaatsing van trauma- en politiediensten ook in 2022 niet als kansrijk.

Destijds is bij de minister de mogelijkheid geopperd om een extra helikopter voor hulpdiensten ergens

centraal in het land te stationeren. Deze maatregel biedt een verbeterde mogelijkheid om de inzet van

traumahelikopter op RTHA te sturen en/of te maximeren.

Er is toen gesproken met de medische sector en het Ministerie. Er bleek bij betrokken partijen geen

draagvlak om deze maatregel verder door te zetten. 

Den Haag, 11 oktober 2022
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